

<b>Extraordinary General Assembly Declaration</b>	<b>الموضوع: تبليغ الجمعية العامة غير العادية</b>
To the respected shareholders of Riyadh Cement Company, Greetings...	إلى السادة المساهمين في شركة أسمنت الرياض المحترمين،،، السلام عليكم ورحمة الله وبركاته،،
<p>Based on the requirements of Article 71 of the Companies Law, which requires the Board of Directors to inform the Extraordinary General Assembly when it is held about contracts and transactions, which a member of the Board has a direct interest.</p> <p>Accordingly, the Board of Directors would like to inform that the members of the Board of Directors who have a direct or indirect interest in contracts and transactions during the year 2025 are as follows:</p>	<p>بناء على متطلبات المادة الحادية والسبعين من نظام الشركات والتي تتطلب من مجلس الإدارة أن يبلغ الجمعية العامة غير العادية عند انعقادها عن الأعمال والعقود والتي يكون لأحد أعضاء المجلس مصلحة مباشرة فيها.</p> <p>وعليه يود مجلس الإدارة إبلاغ جمعيتكم الموقرة بأن أعضاء مجلس الإدارة الذين لهم مصلحة مباشرة أو غير مباشرة في الأعمال والعقود خلال عام 2025م كانت على النحو التالي:</p>
<p><b>1. Chairman of the Board of Directors, Mr. Salah Rashid Al-Rashed</b></p> <p>Details of the contracts and transactions concluded between Riyadh Cement Company and Al-Rashed Cement Company are as follows:</p> <p>Dealing with the sale of cement on the same terms and prices that the company sells to other customers, as the value of the contracts during the year 2025 amounted SAR <b>92,858,395</b> excluding VAT and it is expected that the total transaction, during 2026 amounted to <b>100</b> million riyals.</p>	<p>١. رئيس مجلس الإدارة الأستاذ/ صلاح راشد الراشد</p> <p>تفاصيل الأعمال التي تمت بين شركة اسمنت الرياض وشركة الراشد للأسمنت على النحو التالي:</p> <p>التعامل ببيع الأسمنت بنفس الشروط والأسعار التي تبيعها الشركة لعملائها الآخرين، حيث بلغت قيمة الأعمال خلال العام 2025م مبلغ <b>92,858,395</b> ريال دون ضريبة القيمة المضافة ومن المتوقع أن يبلغ إجمالي التعامل خلال 2026م مبلغ <b>100</b> مليون ريال.</p>
<p><b>2. Member of the Board of Directors, Dr. Nasser Aqeel,</b></p> <p>Details of the contracts and transactions concluded between Riyadh Cement Company and Towa Development Company as follows:</p> <p>Dealing with the sale of cement on the same conditions and prices that the company sells to other customers, as the value of the contracts during the year 2025 amounted to SAR <b>22,973,528</b> excluding VAT and it is expected that the total transaction, during 2026 amounted <b>25</b> million riyals.</p>	<p>٢. عضو مجلس الإدارة الدكتور/ ناصر عقيل</p> <p>تفاصيل الأعمال التي تمت بين شركة اسمنت الرياض وشركة طوى للتنمية على النحو التالي:</p> <p>التعامل ببيع الأسمنت بنفس الشروط والأسعار التي تبيعها الشركة لعملائها الآخرين، حيث بلغت قيمة الأعمال خلال العام 2025م مبلغ <b>22,973,528</b> ريال دون ضريبة القيمة المضافة ومن المتوقع أن يبلغ إجمالي التعامل خلال 2026م مبلغ <b>25</b> مليون ريال.</p>

وتقبلوا خالص تحياتي وتقديري،،،،

  


التواقيع

ناصر بن فضل عقيل



عبدالله عتيق الفواز



فهد صالح الحميده



صلاح راشد الراشد



خالد عبدالله الملحم



محمد خليفه الملحم



فهد حزام النابت

